
                

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 27/11/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Ένα κόσμημα αρχιτεκτονικής καταρρέει στο Βενεράτο Ηρακλείου»  
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 

Ένα κόσμημα αρχιτεκτονικής, το «Σεράγια», όπως το αποκαλούν οι κάτοικοι, ένα 
κτήριο που στέκει υπερήφανο, πάνω από πέντε αιώνες, είναι έτοιμο να διαλυθεί, 
παρά το ότι διανύουμε την εποχή της τεχνολογίας, εν έτει 2020. Το ως άνω οίκημα, 
είχε αγοραστεί από την κοινότητα Βενεράτου, με πρωτοβουλία του τότε Προέδρου 
της, με σκοπό να αποτελέσει μουσειακό χώρο και η χρήση του να συμβάλλει στον 
πολιτισμό του τόπου. Δυστυχώς, το όραμα του Προέδρου εξαντλήθηκε στο να 
περιμένει τους αρμόδιους, όλα αυτά τα χρόνια, με το κτήριο να έχει καταστεί 
ετοιμόρροπο.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεσθε να παρέμβετε στον ως άνω, Δήμο Ηρακλείου Κρήτης, στηρίζοντας και 
ωθώντας τις Δημοτικές Αρχές να προβούν στις απαραίτητες ενέργειες ανακαίνισης  
και ανάδειξης του ανωτέρω κτηρίου, με σκοπό να αποτελέσει το εν λόγω μουσειακό 
χώρο, αφενός, φροντίζοντας να ενταχθούν οι σχετικές εργασίες σε πρόγραμμα 
χρηματοδότησης, και αφετέρου, λαμβάνοντας μέριμνα για αφιέρωση των χώρων του 
στην φιλοξενία και προβολή συγκεκριμένης θεματικής κατηγορίας πολιτιστικών 
δρώμενων για την ευρύτερη περιοχή; 
 

2. Προτίθεσθε να συνδράμετε στην αποτροπή της προοπτικής κατάρρευσης του 
ανωτέρω κτηρίου, ενισχύοντας άμεσα με ένα έκτακτο χρηματικό βοήθημα τις τεχνικές 
υπηρεσίες του Δήμου Ηρακλείου, ώστε να διευκολυνθεί ο Δήμος να διεκπεραιώσει  
τις κατεπείγουσες εργασίες αποκατάστασης της στατικότητας του ως άνω κτηρίου, 
πριν το ξεκίνημα των όποιων εργασιών ανακαίνισης; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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